
 
 

Hej, 

Styrelsen vill passa på att ge lite information om Ängby Samfällighetsförening. 

På städdagen, den 8 oktober, deltog 19 hushåll. Förutom det vanliga 

höstunderhållet, lövkrattning mm, så grävdes plommonträd upp. Den döda tall som 

funnits vid lekplatsen är nu borttagen.  

Autogiroanmälan är ute för underskrift hos samtliga medlemmar. Om testkörningen till 

bankgirot fungerar och vi får alla papper klara med Nordea så kommer autogiro att fungera 

från och med februari månad. Om inte så kommer det en avi i lådan nu i februari som ska 

betalas som tidigare.    

Samfälligheten har under hösten 2011 sagt upp det nuvarande avtalet med ComHem och 

avtalet kommer därmed att upphöra september 2012. Vi jobbar nu med främst två 

alternativ. Antingen att förnya ett omförhandlat avtal med ComHem, eller att ansluta 

samfälligheten till det nya moderna fibernät som just nu byggs i Knivsta. Vi kommer att 

presentera de två alternativen på årsstämman och då även rösta i frågan vilken leverantör vi 

skall välja. 

Knivsta kommun har sett över farten på vägarna och hastigheten har under hösten ändrats 

på Ängbyvägen från 50 till 40 km/h. På Fotbolls‐ och Bandyvägen är det numera skyltat med 

30 km/h. 

Vi vill också påminna om ordinarie årsstämma som blir tisdag den 20 mars kl 19.15 i Knivsta 

Servicehus. Motioner ska vara styrelsen tillhanda senast den 29 februari. Vi önskar få dessa 

via styrelsens e‐post styrelsen@angbysamfallighet.se, men alternativt kan det läggas i 

postlåda på Fotbollsvägen 12, hos Maria Ahrgren. Vi förväntar oss att ni deltar på 

årsstämman, antingen själva eller genom fullmakt. Separat information har skickats ut om 

detta via e‐post. 

Gå in på vår hemsida – där kan du bland annat läsa styrelseprotokollen. 

 

Med vänlig hälsning,  

Styrelsen 
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